
Делегат Сташа Кошарац упутио је питање Министарству иностраних послова БиХ 

које гласи: 

  „Које је активности и радње предузело Министарству иностраних послова БиХ,  

како би се у том министарству у потпуности спровео, односно примјењивао Закон о 

заштити тајних података БиХ? 

  Напомињем да је након инспекцијског надзора надлежног органа при 

Министарству безбједности БиХ и надзорне посјете Заједничке комисије за надзор 

над радом ОБАБиХ, надлежни орган сектора за заштиту тајних података (ДБО), 

констатовао да се у Министарству иностраних послова БиХ не спроводи у потпуности 

Закон о заштити тајних података БиХ.“ 

 


